

Bestyrelsesmøde

Dato: 27.02.2024 kl. 17.

Deltagere: Mikael, Annette, Jan, Emil, Lucas, Asger(online), Magnus (online)

Mødet afholdes i Horsens.

Agenda	Forklaring	Diskussion/ noter/ status
Opfølgning af opgaver	Med udgangspunkt i aktionsarket	Ankre til multipitch skal opsættes asap, da kursus snart starter.
GF 2024	Bordet rundt. Er alt klar til GF?	Budget medsendes sammen med regnskab og endelig dagsorden. Ansvar Mikael Familiepizzaer bestilles til dagen. Annette bestiller på dagen.
Medlemsmøde	Udvalgene opfordres til at forberede og fremlægge aktuelle emner på medlemsmødet.	Mikael fremlægger klubture i løbet af 2024, og evt. andre aktiviteter. Annette fremlægger på vegne af kommunikationsudvalget. Lucas på vegne af praktisk udvalg. Der er kommet et forslag fra Hassan vedrørende styring af lyden i hallen. Asger og Lucas samarbejder om en løsning, som igangsættes asap.
	Udendørs klatretårn eller ekstra indendørs væg? Er der en fælles holdning i bestyrelsen?	Vi er delte i bestyrelsen og ønsker at inddrage medlemmerne om hvilken retning klubben skal.
Klubtøj	Kenneth Kirkedal har lavet en aftale med Sport 24. Holdning til hvem der skal have gratis klubtøj og hvor meget?	Bestyrelsen har set og mærket t-shirtsene og er ikke imponeret. Efter at have vendt det i bestyrelsen er vi nået frem til følgende: Bestyrelsen har det meget dårligt med de craft trøjer. Meldingen er at det er for meget "håndbold" agtigt. Ønsket er at få noget med mere

		"bomuldsfeeling".
Klubsko	Der er rejst kritik af at skoene er låst inde, da nøglevagten så skal bruge tid på admin. Kan det revurderes?	Gamle udtjente sko kasseres og de nye sko bliver ikke låst inde. Den nuværende ordning med sko fortsætter uændret. Ansvarlig: praktisk udvalg.
Til orientering	Ansvarlig rutebygger i boulderen er Martin Hamborg.	
	Annette udtræder af kommunikationsudvalget til GF.	Asger tilbyder at overtage formandsposten i udvalget midlertidigt efter GF, og Anette og Asger prøver at rekruttere nye medlemmer på medlemsmødet.
	Lucas er ny ansvarlig for praktisk udvalg.	Mikael ønsker fælles liste hvor "små" opgaver kan skrives på. Lucas finder en løsning, som kan tilgås på vores google drev.
Eventuel	Instruktør	Det præciseres at hvis man har instruktøruddannelse er fee ved events og lign. 300 kr uanset om man er ansvarlig instruktør eller hjælper.
Næste møde	22 maj kl. 17 i Horsens	

Opgaver til opfølgning

Dato	Emne	Handling	Ansvarlig	Deadline
28.02.24	Lyd i hallen (forslag fra Hassan)	Asger og Lucas samarbejder om en løsning, som igangsættes asap.	Lucas	Asap

Klippes og indsættes i opgavelisten